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Förvaltningens förslag till beslut 
1. Medborgarförslaget besvaras med förvaltningens 

utlåtande. 

2. Medborgarförslaget skickas till idrottsnämnden för 

kännedom. 

 

Teenie Bennerholt Britt Mattsson 

t.f. stadsdelsdirektör avdelningschef 

Sammanfattning 
Ett medborgarförslag inkom i juni 2014 om att på Östermalm, 

gärna vid idrottsplatsen, anlägga en skatepark motsvarande den i 

Rålambshovsparken. 

 

Idag finns två skateanläggningar inom Östermalm, en 

streetskateanläggning i Humlegården i anslutning till 

ungdomscaféet ”Humlanhuset” och en skateramp vid 

Hjorthagens ungdomsgård. Båda platserna är exempel på aktiva 

och fungerande mötesplatser. Området omkring Östermalms IP 

förvaltas av idrottsnämnden och ligger därför utanför 

stadsdelsnämndens rådighet.  

 

Förvaltningen instämmer emellertid med förslagsställaren om att 

en ytterligare anläggning för skate vore ett attraktivt tillskott till 

stadsdelens utbud av aktiviteter. Lämpliga platser att utreda 

tillsammans med Östermalms IP kan vara Gärdets sportfält eller 

Kampementsbadet, vilka också förvaltas av idrottsnämnden.  

 

Medborgarförslaget föreslås därför skickas till idrottsnämnden 

för kännedom. 
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Bakgrund 
Ett medborgarförslag inkom i maj 2014 om att anlägga en 

skatepark på Östermalm. 

Ärendet 
Förslagsställaren föreslår att en skatepark anläggs vid 

Östermalms IP eller någon annanstans på Östermalm. Han 

skriver att Östermalms IP sjuder av liv men att det finns många 

andra som inte spelar hockey eller fotboll. Han tar upp 

Rålambshovsparken som positivt exempel där skateparken utgör 

en bra samlingsplats med god gemenskap mellan olika åldrar. 

 

Han anser också att en skatepark kan ses som ett steg att locka 

barn och ungdomar att vistas utomhus på dagarna. 

Ärendets beredning 
Ärendet har beretts av parkmiljöavdelningen norra innerstaden. 

Förvaltningens synpunkter och förslag 
Stadsdelsförvaltningen arbetar efter stadsdelsnämndens mål om 

att parker och grönområden är välskötta, attraktiva och trygga för 

invånare och besökare. 

 

Två anlagda platser för skate finns idag inom Östermalm, en 

streetskateanläggning i Humlegården och en skateramp vid 

Hjorthagens ungdomsgård. Humlegårdens skateramp ligger i 

anslutning till det nyöppnade ungdomscaféet ”Humlanhuset” där 

även andra möjligheter till aktiviteter finns, såsom bordtennis och 

basket eller bara sitta i solen. I Hjorthagen utgör skaterampen en 

del av ungdomsgårdens verksamhet och stadsdelsförvaltningen 

har under sommaren hjälpt till att bygga ett trädäck som sittplats i 

anslutning till rampen. En del av rampen ska förses med ett 

konstverk som skapats av ungdomar tillsammans med ”Unga 

berättar”. Båda platserna är goda exempel på samlingsplatser 

med Området omkring Östermalms IP förvaltas av 

idrottsnämnden och ligger därför utanför stadsdelsnämndens 

rådighet.  

 

Förvaltningen instämmer emellertid med förslagsställaren om att 

en ytterligare anläggning för skate vore ett attraktivt tillskott till 

stadsdelens utbud av aktiviteter. Lämpliga platser att utreda 

tillsammans med Östermalms IP kan vara Gärdets sportfält eller 

Kampementsbadet, vilka också förvaltas av idrottsnämnden. 
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Förvaltningen föreslår därför att förslaget skickas till 

idrottsnämnden för kännedom. 

 

Det kan också bli aktuellt att se om stadsutvecklingsområdet 

Norra Djurgårdsstaden har möjlighet att inrymma en 

skateanläggning i planeringen av den nya stadsdelen. 

Bilaga 
Medborgarförslaget 


